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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igényl ő kérdés
Lezsák Sándor úrna k
az Országgyűlés elnökének feladatait ellátó alelnökne k

Helyben

Tisztelt Alelnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r

Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Miként érvényesülnek a korábban meghirdetett Egyszer ű állam programban

megfogalmazottak a jelenlegi termékdíj-szabályozás kapcsán? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A tavalyi évben került elfogadásra a környezetvédelmi termékdíj teljes rendszerének átalakítása ,

Sebestyén László kormánypárti képvisel ő , önálló képviselői indítványa nyomán .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Miért nem kapcsolódik a termékdíj jelenlegi szabályozása a 2011-ben meghirdetet t

Egyszerű állam programhoz, melynek az volt a célkitűzése, hogy éves szinten mintegy 50 0

milliárd forinttal csökkentse a vállalkozások adminisztrációs kiadásait ?

Miért írták felül a költségvetési szempontok a környezetvédelmi érdekeket ?

Budapest, 2012 . április 3 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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